

114 學年度第 2 學期 長庚大學電機工程學系博士班 資格考時程表

Schedule of Qualifying Examinations for Doctoral Program in Electrical Engineering,

Chang Gung University, 2nd Semester, 2025

考試科目 Examination subjects	考試時間 Exam time	備註 Note
電路學 Circuits	03/06(w5) AM 09:00~10:40	
醫學資訊概論 Introduction to Medical Informatics	03/06(w5) AM 09:00~10:40	
生醫資訊分析 Biomedical information analysis	03/06(w5) AM 10:50~12:30	
生醫訊號分析 Biomedical signal analysis	03/06(w5) AM 10:50~12:30	

▣ 考生注意事項 Notes for candidates:

1. 請研究生務必於考試前 10 分鐘到達考試地點，考試地點為電機系會議室。

Graduate students must arrive at the examination location 10 minutes before the examination, which is the conference room of the Department of Electrical Engineering.

2. 相關公告事宜，請研究生密切注意本系所網頁之最新公告。

For related announcements, graduate students are requested to pay close attention to the latest announcements on the website of the department.

3. 依據所務會議決議，資格考每科考試時間均為 100 分鐘，且每科目均為 CLOSE BOOK。

According to the resolution of the office meeting, the test time for each subject of the qualification examination is 100 minutes, and each subject is a CLOSE BOOK.

**4. 部分試題卷為雙面，請研究生勿漏答。**

**Some test papers are double-sided, please do not miss answers.**

**5. 依本所規定，考生不得將試題卷或答題卷攜出考場，應於交卷時一併交回監考人員。**

**According to the regulations of the Institute, candidates are not allowed to take the test papers or answer sheets out of the examination room, and should return them to the invigilator when handing in the papers.**